
  
NOTA DE PREMSA 

                                                                                                        9 de febrer de 2010 
 

L’Ajuntament de Gavà demana a ICV i a EUiA que 

rectifiqui les declaracions que titllen d’incorrecta la 

tramitació del projecte d’urbanització de Llevant Mar 

Segons l’Ajuntament, el projecte urbanístic, aprovat inicialment, s’està 

tramitant d’acord a la normativa vigent  

 

L’Ajuntament de Gavà ha demanat a ICV i a EUiA que rectifiquin les declaracions 

efectuades en relació al projecte d’urbanització de Llevant Mar. En un comunicat de 

premsa, les dues organitzacions polítiques manifestaven el seu rebuig al planejament 

per raons mediambientals i asseguraven que la tramitació del projecte no havia estat 

correcte atès que no ha inclòs un Estudi d’Impacte Ambiental, motiu pel qual sol·liciten 

la seva retirada. 

 

L’Ajuntament assegura que la tramitació del projecte d’urbanització del Pla Parcial 

Llevant Mar s’adequa a la normativa vigent. En aquest sentit, recorda que els Serveis 

Territorials de Barcelona del Departament de Medi Ambient i Habitatge van emetre un 

informe, el 25 de maig de 2009, favorable al projecte. Segons aquest informe, el 

planejament urbanístic no estava subjecte a avaluació ambiental, perquè considerava 

que no preveia cap actuació que comportés impacte ambiental.  

 

L’Ajuntament de Gavà també insisteix que el projecte d’urbanització de Central Mar és 

una iniciativa privada  i que el que ha fet l’Ajuntament és aprovar-ho inicialment 

d’acord amb la normativa vigent. Per tant, es podria valorar algun tipus de modificació, 

sempre que els informes municipals i els organismes sectorials afectats ho indiquessin. 

Fonts municipals afegeixen que és incongruent que sigui el propi regidor de Medi 

Ambient de l’Ajuntament qui faci aquestes declaracions, ja que és la seva obligació per 

la seva responsabilitat de govern, conèixer que no és necessari comptar amb l’avaluació 

ambiental d’aquest pla. 


